
    
 
 

Enkel fra ̊ga 
 
 

Till Peter Olofsson, regionråd 
 
I regionfullmäktige 2021-09-21 §166 klubbades majoritetens Miljö- och klimatstrategi. 
Vi i KD och Alliansen hade ett annat förslag, som även skulle bidra till att stärka det 
regionala näringslivet. Vi reserverade oss mot ert förslag som inte tog hänsyn till den 
här parametern. 
  
Ni i majoriteten ville tex inte att ”Livsmedel som upphandlas till patienter, 
personalmatsalar samt vid arrangemang och konferenser i första hand ska vara 
närproducerade”, utan ni ville att den ekologiska parametern skulle prioriteras i första 
hand. Majoriteten kunde dock tänka sig i framtiden att revidera strategin. 
  
Med tanke på att regionen nu också har en Livsmedelsstrategi att förhålla sig till, där 
det är ett uttalat mål om att den närproducerade livsmedelsproduktionen ska öka - 
rimmar det väldigt illa med att samtidigt ha en miljö- och klimatstrategin som går stick 
i stäv med det målet. 
  
Det har nog inte gått någon förbi att den ekonomiska situationen för Sveriges och 
länets livsmedelsproducenter i den agrara näringen är mycket ansträngd. Tidigare i 
vinter aviserades att minst 12 lantbrukare i Västerbotten kommer att lägga ned sin 
verksamhet under året pga av en snabbt ökad kostnadsmassa, det gäller både 
konventionella och ekologiska lantbruk. Läget är extremt allvarligt! 
 
 

 

 Min frag̊a till regionrådet, Peter Olofsson (S) ar̈:  
 
Är Socialdemokraterna villig att skyndsamt revidera ställningstagandet i Miljö- och 
klimatstrategin, likt det förslag som KD och Alliansen hade eller om ni låter er 
fortsättas styras av miljöpartiets förakt mot den gröna näringen? 
 
 

 
 
 
Anna-Karin Lundberg 
Kristdemokraterna  


